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Beretning fra generalforsamling i Seniorklubben den 9. januar 2009. 
 
Kl. 13.00 var følgende samlet i LJMs konferencerum til den 1. generalforsamling i LJM Seniorklub. 
 
Jens Anton Mikkelsen (direktør LJM) 
Henning Galsgaard (personaleforening) 
 
Ellen & Sv. Aage Pedersen 
Grethe & Magnus Bech 
Hanne & Eli Bæk 
Gudrun Bruhn 
Knud Erik Eriksen 
Ole Lysgaard 
Ruth & Johannes Husted 
 
JAM blev valgt til ordstyrer (hvad han også havde regnet med, så det havde han skrevet forud i sin 
referat), nå men det var han god til, det har han jo prøvet før og kendte proceduren. Indvarsling af 
generalforsamlingen blev godkendt, og formanden fik ordet til beretning af året der var gået.  
 
Beretning til generalforsamling i LJM Seniorklub den 9.  
januar 2009: 
 
Den 15. maj 2008 havde vi det første møde i klubben, hvor det var Magnus og Johannes, der skulle 
fortælle om deres oplevelser i forbindelse med LJM i ”gamle dage”.  
Vi var 12 personer og havde en hyggelig aften. 
 
Den 8. oktober havde vi et arrangement på Holstebro Tekniske Skole, hvor vi skulle have 
rundvisning og spise på skolen. Det blev ikke til noget p.g.a. for lille tilslutning. 
 
Fællesklubben havde 3 arrangementer, som vi måtte deltage i. Familietur til Haunstrup Dyrepark – 
familietur til Faarup Sommerland og en Fisketur til Pilgaard Lystfiskersø. Jeg ved ikke om der var 
nogle fra Seniorklubben der deltog i disse arrangementer. 
Gudrun og Ellen & Sv. Aage havde deltaget i turen til Haunstrup Dyrepark, fortalte de. 
 
Vi må nok sikre os at det forskellige kommer ud pr. brev til ALLE, da det ikke er alle der har 
adgang eller bruger internet. 
Henning Galsgaard nikkede bekræftende til, at alle skulle have brev ang. de arrangementer, som vi 
måtte deltage i og ville tage en snak med Peder ang. dette. 
 
LJM Julefrokost den 5. december var vi inviteret med til, der var vi 14 der deltog - 15 med Vera. 
Vi var enige om, at det havde været en god aften med Kim Sjøgren som underholder. 
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Det næste punkt var regnskab og budget. 
Magnus fortalte at der var 22 medlemmer, og der manglede betaling fra 1 husstand, så der var 1300 
hundrede i kassen. Der havde ikke været revision på, men man var velkommen til at tælle efter. 
Ingen meldte sig. 
Budget har jeg ingen forstand på, var hans sidste kommentar. 
 
 
Fastsættelse af kontingent: 
Den skulle være uændret. 
 
Forslag til bestyrelsen: 
Der var ikke modtaget noget skriftligt. 
 
Forslag fra medlemmer: 
Ole Lysgaard spurgte, om han måtte komme med et spørgsmål, selv om det ikke var skriftligt. Det 
var ok. 
Han spurgte, om de der havde været med til førstehjælp på LJM, måtte være med til de 
repetitionskurser der blev afholdt på LJM, da førstehjælpsbeviset for at man kunne bruge det 
offentligt skulle fornys hver 3. år. 
Der blev også spurgt om alle, der var medlem af Seniorklubben kunne deltage i et 
førstehjælpskursus hos LJM. 
JAM sagde, at det skulle tages til nærmere drøftelse på LJM. 
I samme forbindelse gjorde jeg JAM opmærksom på, at på Internet kan man se, hvor der er 
hjertestartere placeret i område, men i Højmark var der ikke vist, hvor der var nogle, og vi vidste jo 
at der var 1 på LJM og 1 i Højmark Hallen. Han ville gerne have adr. til den oplysning, og det fik 
han, da jeg kom hjem. 
 
Forslag til ændring af § 5 (ændring af tidspunkt for afholdelse af generalforsamling): 
JAM foreslog at det kunne være 2. fredag i januar, og det blev vedtaget. 
 
Aktivitetsplan:  
Aktivitetsplan for 2009: 
 
det første vi har planlagt er en rundvisning på LJM den 20. februar kl. 13.00 (det har I fået brev 
om), så husk at tilmelde jer. 
 
Den 12. maj en tur til Randers Regnskov (se plan for turen). 
 
Fællesklubben  
Har 3 arrangementer som vi må deltage i: 
 
Den 6. -7. – 8. marts en weekend tur til Tyskland (Bad Bramsted), der blev delt kopier ud over 
turen, sidste tilmelding er den 6. februar, turen koster 600,00 kr. pr person. Der blev aftalt med 
Henning Galsgaard, at der skulle sendes brev ud til alle i Seniorklubben HM sammen med turen til 
Randers Regnskov den 12. maj. 
 
I juni familitur til Djurs Sommerland (dato kommer senere). 
I august til cirkusrevyen (dato kommer senere). 
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Eventuelt: 
Med hensyn til bowling: 
Vi kunne tænke os at vide om der er interesse for en bowlingdag eller en fast bowling dag/aften. 
Der er først åben fra kl. 17.00 i Rofi. Hvis vi ønsker banen før, skal der være mindst 4 hold, for at 
de vil åbne. Det koster 140,- kr pr. bane/time incl. Leje af sko. 
De anbefaler 4 personer pr. bane (der kan være 6), så vi skal jo være min. 16 personer for, at det kan 
lade sig gøre uden for alm. åbningstid. 
 
En bowling dag i Søndervig på Beach Bowl var jo også en mulighed eller til bowling i Skjern. 
 
Ellers vil vi gerne have forslag/ønsker/ideer til hvad I kunne tænke jer. 
 
Det blev bestemt, at jeg skulle kontakte Rofi og høre ang. tid for en fast bowling dag/aften, og 
desuden kontakte de der havde krydset bowling af på interesseskemaet. 
 
Valg: 
 
Vi blev begge 2 genvalgt (Ellen og jeg), ingen meldte sig frivillig til at tage over. 
 
Der blev snakket om forskelligt, imens vi fik en kop kaffe/brød, som LJM gav. 
 
JAM viste det sidste nye inden for IT fremvisning og fortalte lidt om LJM, resten måtte vi have 
tilgode til den 20. februar, hvor han vil give en rundvisning, hvis der er tilmeldte nok. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
På Seniorklubbens vegne 
 
Ruth Husted 
 
 
 
 
Højmark den 10. januar 2009   
 
 
 
 
 


	LJM Julefrokost den 5. december var vi inviteret med til, der var vi 14 der deltog - 15 med Vera.
	Vi var enige om, at det havde været en god aften med Kim Sjøgren som underholder.
	Det næste punkt var regnskab og budget.
	Magnus fortalte at der var 22 medlemmer, og der manglede betaling fra 1 husstand, så der var 1300 hundrede i kassen. Der havde ikke været revision på, men man var velkommen til at tælle efter. Ingen meldte sig.
	Budget har jeg ingen forstand på, var hans sidste kommentar.
	Aktivitetsplan for 2009:
	Den 12. maj en tur til Randers Regnskov (se plan for turen).
	Fællesklubben
	Ellers vil vi gerne have forslag/ønsker/ideer til hvad I kunne tænke jer.
	Det blev bestemt, at jeg skulle kontakte Rofi og høre ang. tid for en fast bowling dag/aften, og desuden kontakte de der havde krydset bowling af på interesseskemaet.
	Valg:

